
Från: "Kommunstyrelsen (e-post)" <kommunstyrelsen@gavle.se>
Till: "Platina-KS (e-post)" <platina-ks@gavle.se>
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-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Bexell, Isabella
Skickat: den 6 december 2017 20:29
Till: Kommunstyrelsen (e-post) <kommunstyrelsen@gavle.se>
Ämne: Enkel fråga till KF 11/12

> Gävle 2017-12-11
> Datum 2017-12-06
> Enkel fråga av Gin Akgul Hajo
>
> Fråga angående Hemslöjdens vävstuga
>
> Hemslöjdens vävstuga är en ideell förening med ca 100 medlemmar. Vem som helst får komma
dit och väva för drygt 20 kr per dag och vävstol.
>
> 2010 tog Diös över fastigheten från Norrporten och nu vill man ha en marknadsmässig hyra och
att lokalen används till kontor istället. Hyran ska därför höjas från 86 000 kr per år till 315 000 kr
per år.
>
> Föreningen har funnits i lokalen sedan 1982. Visserligen har Diös erbjudit andra lokaler men de är
mindre och inte passar inte verksamheten.
>
> Till föreningen kommer många äldre, även med hemtjänst. Den är närmast att likna vid en
träffpunkt och får därför sägas utgöra en viktig förebyggande verksamhet som utan några
kommunala bidrag gör ett viktigt arbete och i förlängningen sparar pengar åt kommunen.
>
> Min fråga till ansvarigt kommunalråd eller nämndsordförande är:
>
> Kan du se att kommunen på något sätt kan hjälpa föreningen så att inte verksamheten måste
läggas ner?
>
> Gin Akgul Hajo, Vänsterpartiet
>
> Allt gott
>


